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Het is op z’n minst gedurfd om wekelijks collecties met nieuwe crop tops en flared pants te lanceren in een
branche die beweegt naar slowfashion. Niet dat Loavies zich daar druk om maakt. Volgens ceo Kristina
Johansson blijft er altijd een markt voor ‘on trend’ fastfashion.

Nina van Klaveren
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